

Menighedsrådsmøde i Osted menighedsråd onsdag d. 20-09-2023 kl. 19,00

Vi mødes kl. 18,30

BLL er vært

Osted Menighedsråd		onsdag d.20-09-2023
Formand: Hans Høyer		
Til stede fra menighedsrådet:	HH, BLL, HBJ, HFR --GPP, PPF	
Andre:	Janni Hansen AMEJ	
Afbud fra:	Hanne Knørr	

Dagsorden	
1) Velkomst	Hans bød velkommen.
2) Godkendelse af dagsorden	Dagsordenen blev godkendt med følgende tillægspunkter: 3 g) Indkøb af den nye udgave af højskolesangbogen – et sæt til Stalden Opgaver fra provstesynsrapporten – ansøgning til PU
3) Orientering fra formanden og kontaktpersonen	a) Har indsendt embedsbeskrivelse sidste mandag fælles med Allerslev




<p>a) Ansættelse af ny vikarpræst fra 01-12-2023, og indsendelse af embedsbeskrivelse</p> <p>b) Samarbejde mellem de fire sogne vedr. præstesekretær, referat fra møde 14-09-23</p> <p>c) afregning på bevillinger fra PU er fremsendt</p> <p>d) Ny rengøringshjælp i Stalden</p> <p>e) rettigheder på Folkekirkens intranet</p> <p>f) ændring af udlejningsbestemmelser for Stalden.</p> <p>g) indkøb af den nye udgave af Højskolesangbogen.</p>	<p>Menighedsråd. Der er møde med Biskoppen 23. oktober. Stiler efter ansættelse pr. 1/12.</p> <p>b) Der var møde den 14/9 med Rorup, Allerslev og Osted. Glims formand var fraværende. Der arbejdes videre med præstesekretærfunktionen.</p> <p>c) Ansøgninger vedr. helhedsplan og infotavler er sendt til provstiet for refusion.</p> <p>d) Der har været en evt. interesseret og kigge på det. Hun vil gerne overtage jobbet på samme vilkår. Vi afventer retursvar fra Allerslev, så vedkommende kunne overtage begge jobs.</p> <p>e) HH har tilmeldt Menighedsrådets medlemmer på Folkekirkens intranet.</p> <p>f) Der var enighed om at indskrænke udlejningsbestemmelserne, således at Stalden udelukkende udlejes i forbindelse med bisættelser/begravelser. Der tilrettes i bestemmelserne, således at tilbuddet er for sognebørn i Osted.</p> <p>g) Der bliver indkøbt yderligere 40 eksemplar af den nye udgave af højskolesangbogen til Stalden</p>
<p>4) Orientering fra sognepræsten (AMJ)</p>	<p>AMJ er ved at sætte sig ind i alle procedurerne.</p> <p>Allehelgensgudstjenester er den 5. november kl. 14 i Osted og kl. 16 i Allerslev.</p>
<p>5) Orientering fra næstformand, - kirkeværge og kirkegårdsudvalget (HBJ)</p>	

<p>a) Fjernstyring af varme i kirken</p> <p>b) understrykning af tegl på tårn og våbenhus</p> <p>c) Flagstang</p> <p>d) Bio-depot – lejekontrakt</p> <p>e) bestilling af digitalt kirkegårdskort</p>	<p>a) Fjernstyring af varme er i orden.</p> <p>b) Mureren er færdig.</p> <p>c) Janni vil ringe og rykke.</p> <p>d) Hjarne har kontaktet Lejre Kommune ang. skellets beliggenhed. De henviste til landmåler. Hjarne taler med Mogens. Hjarne har lejekontrakten klar til underskrift</p> <p>e) Digitalt kirkegårdskort er bestilt.</p>
<p>6) Økonomi / orientering fra kasserer og forretningsfører (GPP) og HCK</p> <p>a) Revisions protokollat</p> <p>b) budget 2024</p>	<p>Begge punkter skubbes til næste møde, som flyttes til den 11/10.</p>
<p>7) Orientering fra Præstegårdsudvalget</p> <p>a) Referat fra møde med LM</p> <p>b) Provstesyn 9/6 – aktioner</p> <p>c) nyt udvalg for præstebolig (HF - + HH – HBJ)</p> <p>d) Miljøscreening</p>	<p>a) Havde møde med LM. Der er gang i det og renovering af præstebolig er godkendt af PU. HF laver aftaler med Mogens om møderække.</p> <p>b) Provstesyn 9/6. Tilbud på aktionerne indhentet og vil blive fremsendt til Provstiet.</p> <p>c) Nyt udvalg: HF tovholder / HH + HBJ</p> <p>d) HF ringer til Mogens.</p>
<p>8) Orientering fra byggeudvalget (HH-HF-HBJ)</p> <p>a) indlæg til KirkeNyt</p>	<p>a) HH laver indlæg om graverbygningen til KirkeNyt. HH tovholder, HBJ og HF.</p>

<p>9) Orientering fra aktivitetsudvalget (GPP)</p> <p>a) aktivitetsmøde med de andre sogne</p> <p>b) planlægning af aktiviteter i Osted</p> <p>b) Musikarrangementer i 2023 (HH), møde i udvalg 14/9 for planlægning af kommende arrangementer.</p> <p>- 8/10 Fyraftenskor og Camilla i Osted kl. 16</p> <p>- 10/12 kl. 16 i Allerslev Julekoncert</p>	<p>a) Arrangementer: Se tidligere referater. HH indkøber 20 yderligere stol af samme slags som sidst.</p> <p>b) Høstgudstjeneste 24/9 med suppe, kaffe og kage.</p> <p>8/10 – gudstjeneste kl. 9 – rundstykker (Gitte og Pernille).</p> <p>3/12 er der julehygge med æbleskiver og gløgg samt juledekurations-fremstilling. Gudstjeneste 10.30.</p> <p>c) Musikarrangementer i 2023 (HH), møde i udvalg 14/9 for planlægning af kommende arrangementer.</p> <p>- 8/10 Fyraftenskor og Camilla i Osted kl. 16</p> <p>- 10/12 kl. 16 i Allerslev Julekoncert</p>
<p>10) Orientering fra medarbejderrepræsentanten</p>	<p>a) En ung mand har henvendt sig med tilbud om koncerter. Kontakter HH.</p>
<p>11) Eventuel</p> <p>a) nøgleansvarlig</p> <p>b) Afskedsgave til TDJ</p> <p>c) Nøgleaflevering af TDJ</p>	<p>a) Graverkontoret er nøgleansvarlig. Modtagne nøgler registreres hos Janni med underskrift.</p> <p>b) TDJ har takket nej til gave fra Osted Menighedsråd.</p> <p>c) Der var nøgleaflevering 12/9 mellem LM, TDJ og HBJ. LM og TDJ aftalte, at TDJ afleverede i nøgle i postkassen, når han er helt færdig.</p>

d) Gasmåler præstebolig e) Elmåler	d) Gasmåler:32978 e) Elmåler: 0074937
12) kommende møder 3 Onsdag 11-10-2023, Vært HBJ 4) Onsdag 29-11-2023, Vært PPF Kalender for aftale af fremtidige møder i 2024	Kalender for 2024: 17. januar 2024 14. februar 2024 20. marts 2024 17. april 2024 Valgmøde tirsdag den 14. maj 15. maj 2024 12. juni 2024 21. august 2024 Tirsdag den 17. ordinært valg til Menighedsrådet kl. 19. <i>Sept,</i> <i>September</i> 18. august 2024
Hans Høyer (HH) Formand og Kontaktperson	Hjarne B. Jensen (HBJ) Næstformand og Kirkegårdsværge
Gitte P. Petersen (GPP)	

Kasserer	
----------	--

Gitte P. Petersen (GPP) Kasserer	Børge Lundskov Larsen (BLL) 	Pernille P Fellmann (PPF) 	Henrik Frandsen (HFR) 
Anne Mette Jürgensen AMEJ Sognepræst			